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Toelichting 
 
Horecaondernemers zijn het afgelopen jaar ongelooflijk hard geraakt door de coronacrisis. De 
horeca heeft alweer bijna drie maanden haar deuren gesloten. Door deze tweede lockdown 
zitten veel restaurants en cafés in de problemen. Wij hebben een gesprek gehad met twee 
horecaondernemers en bestuursleden van de Koninklijke Horeca Nederland afdeling 
Krimpenerwaard. Zij vertelden ons over de (grote) problemen waarmee de horeca op dit 
moment te kampen heeft. Hoe houden we onze Krimpenerwaardse horeca overeind?  
 
   
Vragen 

1. Bent u het met ons eens dat de horeca in de gemeente Krimpenerwaard in zwaar weer zit nu 
zij voor de tweede keer haar deuren heeft gesloten en er nog geen zicht is op licht aan het 
einde van de tunnel?   

 
Wij hebben gehoord dat er op dit moment concrete hulpvragen zijn van (startende) 
horecaondernemers in onze gemeente. 
 

2. Kunt u aangeven om welke (soort) vragen het hier gaat? En heeft u contact (opgenomen) met 
de ondernemers om een oplossing te bieden?  

 
Wij denken aan maatregelen om ondernemers tegemoet te komen zoals uitstel van betaling of 
verlenen van korting of mogelijkheid tot gespreid betalen van de gemeentelijke belastingen zoals 
toeristenbelasting en de OZB.  
 

3. Is dit wat het college betreft ook een mogelijkheid? Zo niet, welke maatregelen kunt u 
horecaondernemers bieden zodat zij het hoofd boven water kunnen houden?   

4. Is kwijtschelding een optie? En wat voor consequenties heeft dat op onze begroting? Kunt u 
aangeven om welke bedrag het dan gaat? 

 
Op november 17 november jl. heeft het college onze motie M20-074 ‘Meer fysieke ruimte voor 
ondernemers’ overgenomen. Helaas heeft de horeca geen gebruik kunnen maken van deze 
mogelijkheid. 
 

5. Is het college bereid om het terrassenseizoen dit jaar eerder van start te laten gaan? Zodat de 
horeca meer mogelijkheden heeft wanneer zij haar deuren weer opent.   

6. Is het college ook voor het komende terrassenseizoen voornemens horecaondernemers weer 
de mogelijkheid te bieden dat zij hun terrassen uit mogen breiden?  
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